

en présence des intéressés à leur assemblée régulière, à leur bureau, à midi, mercredi le 28me jour de décembre 1910.

Par ordre du Bureau des Commissaires.

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

Bureau des Commissaires,
Hôtel de Ville,
Montréal, 16 Décembre, 1910.

regular meeting, in their Board Room, at 12 o'clock, noon, on Wednesday the 28th. day of December 1910.

By order of the Board of Commissioners.

L. N. SENECAI,

Secretary.

Board of Commissioners' Office,
City Hall,
Montreal, December 16th. 1910.



QUARTIER CENTRE

Charge d'Echevin

Résultat de la Nomination

Attendu que, ce 12me jour de décembre courant, la nomination des candidats pour la charge d'échevin du quartier Centre, de cette Cité a eu lieu au bureau du Greffier de la Cité, à l'Hôtel de Ville, suivant la loi;

Et attendu que deux candidats ont été proposés à ladite nomination, pour la charge d'échevin, dudit quartier Centre, savoir:

BRODEUR, J. ADELARD A., avocat, No 37 rue Notre-Dame Est;

MORIN, VICTOR, notaire, No 97 rue St-Jacques;

Avis public est par les présentes donné que l'élection pour la charge d'échevin pour ledit quartier Centre aura lieu jeudi, le 22 Décembre courant, et que les polls seront ouverts, ce jour-là, dans ledit quartier, de 9 heures de l'avant-midi à 7 heures de l'après-midi, aux endroits qui seront indiqués dans un avis subséquent.

L. O. DAVID,

Officier-Rapporteur.

Hôtel de Ville,
Montréal, 12 Décembre, 1910.



CENTRE WARD

Office of Alderman

Result of Nomination

Whereas this 12th day of December inst., the nomination of candidates for office of Alderman of the Centre Ward, of this City, was held in the City Clerk's Office, in the City Hall, in accordance to law;

And whereas two candidates were proposed, at said nomination, for office of Alderman of said Centre Ward, to wit:

BRODEUR, J. ADELARD A., Barrister, No 37 Notre-Dame Street East;

MORIN, VICTOR, Notary, No 97 St. James Street.

Public Notice is hereby given that the election for the office of Alderman for the said Centre Ward, will be held on Thursday, the 22nd day of December inst., and the polls will be opened, on that day, in the said Ward, from the hours of nine o'clock a.m., to seven o'clock p.m., at the places specified in a subsequent notice.

L. O. DAVID,

Returning Officer.

City Hall,
Montreal, DEC. 12th 1910.